



Navigator® V-Flex®

»»» Suction Cleaners
»»» Nettoyeurs à aspiration

PATENTED V-FLEX® TECHNOLOGY
FOR A CLOG-FREE CLEAN

TECHNOLOGIE V-FLEX BREVETÉE POUR
UN NETTOYAGE SANS BLOPAGE



EXPERT LINE
NOT SOLD ONLINE



EFFICIENTLY ELIMINATES CLOGS

Navigator® V-Flex® features patented V-Flex technology for a total clean with virtually zero clogs. Its wide vacuum inlet and unique wing design create constant suction power, even at lower flow—making it ideal for use with energy-saving variable-speed pumps.

Le nettoyeur Navigator V-Flex est doté de la technologie V-Flex brevetée pour un nettoyage complet essentiellement sans blocage. Sa grande entrée d'aspiration et sa conception de volets uniques produisent une puissance d'aspiration constante, même à plus faible débit, de sorte que ce nettoyeur est idéal pour une utilisation avec des pompes à vitesse variable écoénergétiques.



CREATES A CORNER-TO-CORNER CLEAN

Equipped with patented SmartDrive® technology, Navigator V-Flex systematically travels the floor, walls* and coves of your pool, creating thorough, reliable results.

Doté de la technologie brevetée SmartDrive, le nettoyeur Navigator V-Flex se déplace sur le fond, les murs* et les arrondis de votre piscine de façon systématique, donnant ainsi des résultats impeccables et fiables.



SIMPLIFIES SERVICE AND MAINTENANCE

With no debris bags and fewer moving parts, Navigator V-Flex is easy to maintain. It connects to a skimmer or suction port for complete installation in minutes, and its advanced design cleans quietly for a more peaceful backyard.

Sans sac de débris et comptant moins de pièces mobiles, l'entretien du nettoyeur Navigator V-Flex est très facile. Il se raccorde à l'écumoire ou au port d'aspiration pour une installation complète en quelques minutes et sa conception avancée permet un nettoyage silencieux pour une arrière-cour plus paisible.

SPECIFICATIONS

Pool Coverage*	Floor, walls, coves
Hose Length	40'
Pool Size	Up to 20' x 40'
Pool Surface**	Gunite, vinyl, fiberglass, pebble, tile
Turbine Type	Patented V-Flex variable vane technology
Drive Sequence	SmartDrive programmed steering system
Traction System	Pod and shoes
Warranty	2 years

MODEL

Navigator V-Flex Suction Cleaner - Vinyl** (Concrete Optional)	HSC925CV
---	----------



V-FLEX TECHNOLOGY

Flexible variable vanes adjust, allowing larger debris to pass easily without clogging.

TECHNOLOGIE V-FLEX

Des vannes flexibles et ajustables permettent à de plus gros débris de facilement passer sans blocage

OPTIONAL ACCESSORIES (SOLD SEPARATELY)

ACCESSOIRES OPTIONNELS (VENDUS SÉPARÉMENT)



» **Leaf Canister** makes for easy disposal and longer filtration cycles by trapping leaves and other debris

» **Un panier à feuilles** facilite l'élimination et prolonge les cycles de filtration en emprisonnant les feuilles et autres débris



SMARTDRIVE TECHNOLOGY

Advanced steering technology ensures complete pool coverage.

TECHNOLOGIE SMARTDRIVE

Technologie de direction avancée qui assure une couverture complète de la piscine

*Wall climbing capability and pool coverage may be affected by specific pool shapes and surfaces. The cleaner may not climb the wall under certain conditions.
**Different shoe types available for different pool surfaces.

» haywardpool.ca » 1-888-238-7665

Pumps » Filters » Heaters » Cleaners » Sanitization » Automation » Lighting » Water Features » White Goods